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Almanya’da Diyanet İşleri 
Türk İslam Birliği DİTİB 
bağlı cami derneklerinde 

okula başlayan öğrenciler için 
“Bed-i Besmele” töreni geleneği 
bu yıl da devam etti. Pforzheim 
DİTİB Fatih Camii’nde yapılan 
“Bed-i Besmele” törenine, 6-7 
yaş arası 20 çocuk katıldı. Cemi-
yet Başkanı Mahmut Demirel’in 
selamlama konuşmasından 

sonra ailelerinin karşılarına 
geçen öğrenciler, heyecanlı 
anlar yaşadı. Aileler de bu özel 
anı cep telefonlarına kaydet-
ti. Törenler öğrencilere çeşitli 
hediyelerden oluşan hediye 
paketlerinin verilmesiyle sona 
erdi. Osmanlı döneminde altı, 
yedi yaşına gelen çocuklar ilk 
mektebe başlarken düzenlenen 
merasime “bed-i besmele” veya 
“âmin alayı” adı verilirdi.

TARİHİ BRANDENBURG KAPISI’NI TURUNCUYA BOYADILAR

Başkent Berlin’de “Son 
Nesil” isimli örgütten ik-
lim aktivistleri, kentin ve 

Almanya’nın en önemli sembol-
lerinden tarihi Brandenburg Ka-
pısı’nı protesto amacıyla sprey 
boyayla turuncuya boyadı. 

Polisin yaptığı açıklamaya göre, 
tarihi kapının altı sütununu bo-
yayan 13 aktivist gözaltına alın-
dı. Eylemle eş zamanlı olarak 
tarihi kapının önündeki Pariser 
Platz’a da boya döküldü. Berlin 
Eyalet Başbakanı Kai Wegner, 

Brandenburg Kapısı’nda yapılan 
boyalı protesto eylemini tarihi 
sütunlara zarar verdiği gerek-
çesiyle sert bir şekilde eleştirdi. 
Eylemin ardından güvenlik 
şeridi çekilerek tarihi kapıdaki 
boya temizlendi.

BERLİN/KÖLN/FRANKFURT

Almanya Başbakanı Olaf 
Scholz, ülkesinde bü-
rokratik işlemlerin uzun 
sürmesinden şikayet 

ederek bu durumu değiştirmek 
istediğini belirtti. Scholz, “Welt 
am Sonntag” gazetesine verdiği 
röportajda, Almanya’yı ekonomik 
açıdan “tüm fırtınalara hazırlıklı 
olan yelkenliye” benzetti. Baş-
bakan Scholz, “Zayıf bir büyüme 
yaşadığımız aşikâr. Bunun temel 
nedeni, Çin başta olmak üzere bazı 
ihracat pazarlarımızın zayıflaması-
dır. Bu durum bizim gibi ihracatçı 
bir ülkeyi etkiliyor. Aynı zamanda 
Rusya’nın Ukrayna’ya saldırısının 
bir sonucu olan yüksek enflasyon 
ve artan enerji fiyatlarıyla da karşı 
karşıyayız. Tedarik zincirlerinin 
Kovid-19 salgını nedeniyle geçi-
ci olarak kesintiye uğraması da 

hala dikkati çekiyor. Tüm bunlar 
aynı zamanda faiz oranlarının da 
ani yükselişine neden oldu ve bu 
durum özellikle inşaat sektörünü 
etkiledi.” dedi.

TEMPOYU ARTIRALIM
Enerji fiyatlarının hala çok yük-

sek olduğunu ve düşmesi gerekti-
ğini belirten Scholz, “Bu nedenle 
rüzgâr enerjisi ve güneş enerjisinin 
yaygınlaşmasını hızlandırıyoruz. 
Şimdi tempoyu artırmanın zamanı 
geldi. Almanya’da pek çok şey çok 
uzun sürüyor. Planlama süreçleri 
ve onaylar uzun yıllar alırsa büyü-
menin bir bedeli olur. Bu yüzden 
Almanya Paktı’nı önerdim. Amaç; 
şehirler ve belediyeler, eyaletler, 
federal hükümet ve hatta demok-
ratik muhalefet birlikte çalışmalı ki 
süreçler daha hızlı ilerleyebilsin” 
ifadelerini kullandı.

Yurt dışından nitelikli iş gücü 
gelmesinin önemine değinen 
Scholz, “Makine mühendisliğimiz, 
otomotiv sanayimiz, kimya sana-
yimiz ve ekonominin diğer birçok 
sektörü niteliksel olarak güçlü 
oldukları için talep görmeye devam 
edecek. Bunun ön şartı Almanya’da 
yeterli sayıda işçinin bulunmasıdır. 
Bu amaçla mühendislerden vasıflı 
işçilere kadar her yeterlilik düze-
yindeki yetenekleri çekebileceği-
miz Nitelikli Göç Yasası’nı uygula-
maya koyduk.” şeklinde konuştu.

BU BİR CESARET İŞİ
Ülkedeki uzun süren bürokratik 

işlemlerden şikâyet eden Scholz, 
şunları kaydetti: “Almanya’da 
bazı prosedürlerin bu kadar uzun 
sürmesi beni gerçekten üzüyor. 
Daha önce de belirttiğimiz gibi, 
onlarca yıl boyunca hep birlikte, 

ayrıntılara büyük bir özen göste-
rerek oluşturduğumuz ve şu anda 
bizi engelleyen bir bürokrasi belası 
ile karşı karşıyayız. Artık gitmesi 
gerekiyor. Yönetimimizin hızı Al-
manya ekonomisinin ne kadar güç-
lü büyüyeceğini belirliyor. Yeni bir 
metro hattının inşasını planlamak 
için on yıldan fazla zaman harca-
maktan yoruldum. Bir rüzgâr türbi-
ninin onaylanması birkaç yıl alırsa 
enerji dönüşümü başarısız olacak-
tır. Sağlık sistemimiz dünyanın en 
iyilerinden biri ama dijitalleşmeyi 
kaçırdık. Şimdi bunu başlatıyoruz. 
Bununla ilgili ilk kanunları yeni 
çıkardık. İlaç endüstrisinin araştır-
ma lokasyonunu geliştirmek için 
daha fazlasını yapacağız. Bunların 
düzeltilmesi gerekiyor. Onlarca yıl-
dır kimse buna yaklaşmaya cesaret 
edemedi. Evet artık yoruldum ve 
bunu değiştirmek istiyorum.”
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MİNİK YÜREKLER DUALARLA OKULLU OLDU

Bed-i Besmele coşkusu 

Fakip Çimen DUİSBURG   

Almanya’nın en büyük 
sektörlerinden demir 
çelik endüstrisi, kasım 

ayında başlayacak toplu sözleş-
me görüşmelerine start verdi. 
Demir çelik fabrikası önünde 
toplanan ThyssenKrupp Steel 
(TKS) işçileri ve işçi temsilcileri, 
taleplerini bir paket içinde Thy-
ssenKrupp Steel Europa Başkanı 
Bernhard Osburg’a sundu. TKS 

İşyeri İşçi Temsilcisi Başkanı 
Ali Güzel, “Yüzde 8,5 oranında 
aylıkların artması, haftalık 
çalışma saatlerinin tam maaş 
tazminatıyla haftada 35’ten 32 
saate düşürülmesi ve haftada 4 
günlük çalışmanın başlatılma-
sını talep ediyoruz” dedi. İşyeri 
İşçi Sözcüsü Burak Ordukaya 
ise, “Hayat pahalılaştı. Kiralar, 
vergiler arttı. Bu talepler bu 
ortamda gayet makul” dedi.

TOPLU SÖZLEŞME GÖRÜŞMELERİ BAŞLADI 

Demir-çelik işçileri 
4 gün çalışma istedi 

Çevrecilerden zararlı eylem
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Yüksek fiyatlardan kurtulmanın yolunun yenilenebilir enerjiye 
geçiş olduğunu bildiren Scholz, “Rüzgar ve güneş enerjisinde tem-
poyu artırmalıyız. Ancak ülkede pek çok yatırım çok uzun sürüyor. 
Bizi engelleyen bir bürokrasi ile karşı karşıyayız” diye konuştu

Planlama süreçlerinin ve onayların uzun yıllar almasından 
yakınan Şansölye, “Yeni bir metro hattının inşasını planlamak için 
on yıldan fazla zaman harcanıyor. Bir rüzgâr türbininin onaylan-
ması birkaç yıl alıyor. Artık yoruldum ve bunu değiştirelim” dedi.

BürokrasiBürokrasi
belasındanbelasından
kurtulalımkurtulalım

BAŞBAKAN SCHOLZ, İŞLERİN UZUN SÜRMESİNDEN ŞİKAYETÇİ

Köln merkezli Haydi-Komm 
Derneği Başkanı Canan Durna, 
Avrupalı Türkler olarak Fas’ta 

meydana gelen depremi duyduk-
ları anda harekete geçtiklerini ve o 
günden bugüne yardım toplamak 
için canla başla çalıştıklarını söyledi. 
Yardım toplarken seçici olduklarını 
ve şimdiye kadar 3 tır insani yardım 
malzemesi topladıklarını belirten 
Durna, bunları, Fas Kraliyeti’nin Al-
manya’daki temsilcileriyle koordineli 
olarak deprem bölgesine ulaştıra-
caklarını ifade etti. Bundan sonra 
da yardım faaliyetlerinin süreceğini 
dile getiren Durna, hayırseverlerden 
destek beklediklerini söyledi.

AVRUPALI TÜRKLERDEN

Fas’a yardım

Balıkesir’in kurtuluşu
Almanya’da kutlandı
Murat Pehlivan  
DUISBURG

Balıkesir’in düşman 
işgalinden kurtu-
luşunun 101.yılı 

Almanya’da coşkuyla 
kutlandı.  Duisburg’daki 
17. anma programına 
çeşitli kentlerden gelen 
Balıkesirlilerin yanı sıra 
Balıkesir’den Altıeylül 
Belediye Başkanı Hasan 
Avcı ile Karesi Belediye 
Başkanı Dinçer Orkan 
ve belediye meclis 
üyeleri katıldı. Dernek 
Başkanı Kemal Kanı-

kurumaz’ın selamlama 
konuşmasından sonra 
kürsüye gelen Balıkesir 
Üniversitesi’nden Prof. 
Mustafa Özsarı, Balıke-

sir’in Yunan işgalinden 
kurtuluşunu anlattığı 
etkinliğe, Düsseldorf 
Başkonsolosu Ali İhsan 
İzbul, Essen Başkonsolos-

luğu Muavin Konsolosu 
Emre Öngel, Duisburg 
Belediye Başkanı Dr. 
Sebastian Ritter, Rhein-
hausen Belediye Başkanı 
Elisabeth Liss ve çeşitli 
STK yöneticileri de teşrif 
etti. Etkinlikte sahne alan 
Balıkesirli TRT sanatçısı 
Ali Çakar katılımcıları 
Balıkesir Türküleri ile 
Koç Kardeşler orkestrası 
eşliğinde eğlendirdi. Der-
nek bünyesinde 2008’de 
yılında kurulan Karesi 
Zeybek Ekibi, oyunlarıyla 
beğeni topladı. 

101 YILDIR YAŞANAN COŞKU, GURBET ELDE DE YAŞATILIYOR

AYLİN HOCA 
Pforzheim’da 
göreve başladı 

DİTİB FATİH CAMİİ

Muzaffer Çetin PFORZHEİM

Pforzheim DİTİB Fatih Ca-
mii’ne bayan din görevlisi 
olarak atanan Aylin Tam-

türk, göreve başladı. Tamtürk, ilk 
tahlisini Nevşehir’in Avanos ilçe-
sinde tamamladıktan sonra 1999 
yılında fahri olarak Kur’an Kursu 
öğreticiliğine başladı. 2009-2011 
yılları arasında İtalya İmperia 
DİTİB Camii’nde fahri Kur’an 
Kursu Öğreticisi olarak görev 
yapan Tamtürk, 2012 yılında 
Afyonkarahisar İl Müftülüğüne 
kadrolu olarak atandı. Eskişehir 
Anadolu Üniversitesi İlahiyat 
Önlisans eğitimini tamamlayan 
Aylin Tümtürk, ayrıca Yozgat 
Bozok Üniversitesi İlahiyat Fa-
kültesi son sınıf öğrencisi.  Çocuk 
Gelişimi sertifikası da alan Tam-
türk, evli ve üç çocuk annesi.

EMO’ya 
61 firmayla 
katıldık 

HANNOVER MESSE

Gülsüm Tan HANNOVER

Metal İşleme Makineleri 
sektöründe  dünyanın 
önde gelen ticaret 

fuarı EMO, kapılarını açtı. Bu yıl 
Türkiye’nin 61 firmanın katıldığı 
fuarda şirketler, metal işleme 
makineleri, metal ürünleri sana-
yi makinaları, metal kesme sis-
temleri, testereleri ve ekipman-
larını sergileyecek. Hannover’de  
23 Eylül’e kadar açık kalacak 
fuara, 45 ülkeden 1.820 firma 
katılıyor. Fuarda 45 ülke arasın-
da Türkiye, kılımcı sayısına göre 
Almanya, Çin, İtalya, Tayvan, 
İspanya, İsviçre ve Japonya’dan 
sonra 8. sırada yer alıyor. En son 
2019’da yapılan EMO Fuarını 
160 ülkeden 130 bin kişi ziyaret 
etmişti. Türk stantları 3, 4, 5, 6, 7, 
8, 9 ve 11 hollerde bulunuyor.


